
I enlighet med beslut på årsmötet går vi ut med en enkät om fartdämpande åtgärder på våra 
vägar. Styrelsen har testat att lägga en vägbula på Kantarellvägen för att få ner de höga 
hastigheter som har förekommit. Åtgärden var uppe till diskussion och årsmötet beslöt att 
medlemmarna skall få uttala sig om vilka åtgärder som bör vidtagas. 
 
Vi ber dig därför lämna in bifogad enkät före 2006-11-15. 
Du kan lämna svaret till någon av styrelsemedlemmarna: 
 Ordförande  Lars-Inge Carlsson Kantarellvägen 10 23 53 95 
 Vice ordförande Gunnar Gustafsson Bläcksvampsvägen 11 23 54 44 
 Vägfogde Kenneth Johannesson  Brunsoppsvägen 5 23 54 10 
 Sekreterare Christian Carlsson  Flugsvampsvägen 5 23 50 63 
 Kassör Rolf Elsrud Bläcksvampsvägen 20 23 52 23 
 Ledamot Jan Hörman Fårtickevägen 9 23 51 02 
 
 

Enkät om fartdämpande åtgärder 
 
Jag anser att vår väg skall ha vägbulor för att dämpa hastigheten  Ja / Nej 
 
Jag anser att:  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Fastighet: Almby 13: _______ 
 
Väg:  Aspsoppsvägen 
 Björksoppsvägen 
 Bläcksvampsvägen 
 Brunsoppsvägen 
 Champinjonvägen nr ____________ Markera vilken gata du bor på!. 
 Flugsvampsvägen 
 Fårtickevägen 
 Kantarellvägen 
 Kremlavägen 
 Murkelvägen 
 
Datum: ______________________ 
 
 
Namn: _____________________________________________________ 


